
Udgifterne til ekstern advokatbistand 

I SF har vi indtryk af, at flere magistratsafdelinger har stigende udgifter til advokater. 

 

Hvis dette er korrekt, mener vi, at det er en yderst uhensigtsmæssig udvikling der skal vendes. 

 

Vi vil derfor gerne anmode om et overblik over udgifterne til ekstern advokatbistand, opdelt på 
magistratsafdelinger, for de sidste fem år samt for de første måneder af 2025.  

 

Stillet af Thomas Medom, Politisk leder for SF-Aarhus 

 


